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KLUB 
 

Předseda 
V prosinci tohoto roku skončilo funkční období Ondřejovi Karmazínovi, který svůj post již 

neobhajoval. Ve volbách byl zvolen novým předsedou Ondřej Gróf, který se funkce ujal 

3.12.2017. Místopředsedou zůstal Ota Tořínský.  

Děkujeme bývalému předsedovi za všechnu práci, kterou pro Klub Pod-O-Lee vykonal. 

Představenstvo 
Během roku proběhly jak pravidelné, tak mimořádné volby, díky kterým se v představenstvu 

objevily nové tváře, které jistě přinesou spousty nápadů a nových pohledů na různé věci, 

které se na schůzích řeší. Samozřejmě bývalým členům děkujeme za odvedenou práci. 

 

Post Jméno 

Předseda klubu Ondřej Karmazím, Ondřej Gróf (od 3.12.2017) 

Správce sítě Jiří Pospíšilík 

Správce systémů Lukáš Kasič 

Správce databází Marko Žbirka 

Správce Pod-O-Gym Jaroslav Krejza 

Správce projektů Michaela Reicheltová 

Správce hudebny Vít Hořeňovský (pověřený správce do 20.2.2017) 

Správce bloku A Jozef Beneš 

Správce bloku B Henrieta Žbirková, Martin Hulín (od 1.6.2017) 

Správce bloku C Lukáš Tájek, Martina Dočárová (od 13.06.2017) 

Správce bloku D Jan Ševčík, Václav Stránský (od 13.06.2017) 

Správce bloku E Vojtěch Vastl 

Správce bloku F Jozef Šebák, Michaela Javanská (od 2.3.2017) 
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Členové 
  

Celkem členů 1535 

Platících členů v daném období 1377 

Členů s dobíhajícím členstvím 580 

Nových členů 605 

Členů s odpustkem 79 

 

 

Shrnutí 
 

Od začátku roku 2017 nám začaly platit nové stanovy, které přinesly nové věci a zbavily nás 

chyb a nejasných výkladů stanov starých. Během roku 2017 jsme pokračovali na 

prohlubování dobrých vztahů s SU a pořádali pravidelné akce pro naše členy.  

Bohužel nám letní prázdniny nepřály a staly se dvě dost podstatné věci. Zaprvé byla 

vykradena místnost Pod-O-Games na bloku A, ze které byla odcizena herní konzole XBOX 

ONE a příslušenství. Vše řešeno s policí ČR. A za druhé se bohužel nepovedl provést prodej 

věcí z Pod-O-Gym ostatním klubům SU dle regulí a stanov, nicméně všechny nedostatky byly 

nakonec vyřešeny s KK SU. 

V průběhu roku jsme připravili několik nových projektů, které by se měly do konce dotáhnout 

v dalším roce. Největší změnou byla již zmíněná změna předsedy klubu.  
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BLOKY 

BLOK A 
Správce: Jozef Beneš 

Autor: Jozef Beneš 

 

V létě tohoto roku proběhla na bloku A rekonstrukce podlahových krytin na všech pokojích, 

která navázala na loňskou rekonstrukci, kde proběhla výměna podlahových krytin pouze 

v kuchyňkách. Z důvodu této rekonstrukce se tedy museli ubytovaní na tomto bloku 

přestěhovat na bloky B a E. 

Výměna proběhla lépe než ta loňská, a to asi i díky kompetentnější firmě, která měla 

rekonstrukci na starosti. Následně na začátku zimního semestru proběhla výměna nábytku 

(postelí, stolů a skříní) na bloku. Až na malé komplikace proběhla i tato akce na již obydleném 

bloku bez větších problémů. Během těchto akcí jsem byl jako správce tohoto bloku oslovený 

SÚZ, abych pomohl s informováním obyvatelů bloku, a to z toho důvodu, že naše databáze e-

mailů je aktuálnější něž databáze ISKaM. 

BLOK B 
Správce: Martin Hulín 

Autor: Michaela Javanská 

 

Po odchodu bývalé správkyně bloku B Henriety Žbirkové byl v květnových volbách zvolen 

správcem Martin Hulín. Ten se po nějaké době odstěhoval na blok D a chod bloku spravoval 

jeho zástupce Jakub Kopečný. V současné době má blok B jednoho televizora Jana Picku. V 

průběhu roku došlo k natažení WiFi sítě a v současné době probíhá její dolaďování, aby byl 

signál silný i v rohových pokojích. V zimních měsících byl problém s bezdomovci, kteří 

přebývali v suterénu bloku. Jejich přítomnost ale byla omezena bezpečnostní službou. 
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BLOK C 
Správce: Martina Dočárová 

Autor: Martina Dočárová  

 

V červnu se odstěhoval dosavadní správce Lukáš Tájek a jeho funkci převzala Martina 

Dočárová. V roli jejího zástupce figuroval Tomáš Seszták, kvůli jeho přestěhování se na blok 

D se v září stal novým zástupcem Jakub Hrneček. Televizoři Jan Bulušek (0. + 1. patro) a 

Jaroslav Dluhoš (2. + 3. patro) zůstávají, novým televizorem se po odstěhování Jaromíra 

Tomáška stal Václav Petrák (4. + 5. patro). 

Wi-Fi byla zavedena již za správce Lukáše Tájka. Většina problémů je způsobena tím, že 

obyvatelé bloku zapomínají svá hesla pro přihlášení, jinak převládá s Wi-Fi spokojenost, 

zásadní výpadky nemonitorujeme. 

V průběhu roku proběhly další rekonstrukce sprchových koutů, byla zaznamenána jedna 

velká havárie WC na 1. patře během bouracích prací sprchových koutů, tato havárie byla ale 

brzy vyřešena. V červnu se vyskytl problém s neovladatelností požárního poplachu, kdy se ho 

během 2 – 3 ráno nedařilo vypnout. Tento problém se stal ale pouze jednou, co se týče 

požárního poplachu, tak se jedná v 99 % o drobné incidenty způsobené nešikovností 

obyvatel. 

Na bloku v závěru roku 2017 proběhly dvě akce – Mikuláš a Poznej svého správce. Při 

prosincovém obcházení Mikuláše s jeho pomocníky bylo vybráno 1339 Kč na kolejního 

kocoura Mikeše. Obě akce seznámily obyvatele bloku s těmi, kteří mají chod bloku na 

starosti, a pomohly oživit náladu na bloku před nadcházejícím zkouškovým obdobím. 

Podobně jako blok F se i blok C potýká s návštěvami bezdomovců ve společných prostorách. 

Proti jejich výskytu v sprchách a střetu s obyvateli byla zajištěna bezpečnostní služba. 

BLOK D 
Správce: Václav Stránský 

Autor: Václav Stránský 

 

Na bloku D odešel správce Jan Ševčík a se starým správcem odešli také televizoři. V 

současnosti na bloku působí pouze jeden televizor. Na bloku se vyvrtaly otvory mezi patry pro 

novou kabeláž na Wi-Fi, konkrétně pouze mezi 1, 2 a 3 patrem. A následně byla daná 

kabeláž natažena na všechny čtyři patra po 3 linkách. Plánované nasazení AP je 4. patro 3 

AP, 3. patro 2 AP, 2. patro 3 AP, 1. patro 2 AP.  
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Také byl potřeba schválit rozpočet na výměnu switchů v serverovně a nákup AP Ruckus 

R510. Výměna switchů je z důvodu plánovaného gigabitu a podpora PoE kvůli napájení AP 

Ruckus A510. Dále se v rozpočtu schválily náklady na provoz bloku D a akci poznej svého 

správce. 

BLOK E 
Správce: Vojtěch Vastl 

Autor: Vojtěch Vastl 

 

Blok E se s jistotou řadí mezi nejpříjemnější místa pro bydlení. Ani předchozí rok 2017 tomu 

nebylo jinak. Internetoví nadšenci si obzvláště tento rok přišli na své, neboť páni síťaři 

úspěšně nasadili WI-FI do ostrého provozu. Společenští nadšenci si přišli na své zase 

12.12.2017, kdy se uskutečnila tradiční akce Poznej své správce. Akce byla úspěšná a čítá 

na kontě spousty spokojených úsměvů. 

Zhruba 4 dny v týdnu kazí onu spokojenost absence toaletního papíru, která opakovaně 

zapříčiňuje nepříjemné situace, které ovšem otrlé obyvatele bloku E již nevyvedou z míry. 

Převážná část roku probíhala v rutinní, přátelské atmosféře, vykazující spokojenost 

studentského života. 

 

BLOK F 
Správce: Michaela Javanská 

Autor: Michaela Javanská 

 

Na bloku F proběhla výměna správce Jozefa Šebáka. Novým správcem se stala Michaela 

Javanská a zástupcem Martina Dočárová. Televizoři zůstali stejní. Během roku došlo dvakrát 

ke změně zástupce (Martina Dočárová se přestěhovala na blok C a z jejího nástupce, 

Ondřeje Grófa, se stal předseda kolejního klubu Pod-O-Lee). Kvůli stěhování se také změnili 

televizoři bloku F. V současné době je zástupcem Jan Ševčík a jediným televizorem Jakub 

Chadim. 

V roce 2017 byla instalována WiFi a po proběhlém dotazníku spokojenosti byla vyladěna a 

funguje bez větších problémů. 
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V průběhu roku také proběhla rekonstrukce sprchových koutů ve 2., 3. a 4. patře. 

Rekonstrukce sprchových koutů v 1. a 5. patře stále probíhají. Obě vlny rekonstrukcí byly 

naplánovány na zkouškové období. Touto dobou je sice na kolejích méně ubytovaných, ale 

současně hluk prací ruší při studiu, což někteří studenti nesli značně nelibě. 

Letošní nástup bezdomovců nenastal jako obvykle až s příchodem mrazů, ale bohužel již v 

letních měsících. Kvůli opakujícímu se výskytu bezdomovců bylo potřeba zajistit bezpečnostní 

službu. Bezpečnostní služba působí na Podolí od konce roku a za tu dobu měla více konfliktů 

se studenty než s bezdomovci. 
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PROJEKTY 
 

Klub deskových her 
Řešitel: Thanh Phan Thi, Čeněk Škarda 

Autor: Thanh Phan Thi 

 

Rok 2017 by se dal za deskovky určitě označit za rok úspěšný. Do herny přibylo celkem 16 

nových her, z těch menších mohu jmenovat Milostný dopis nebo Cink. Nejočekávanější hrou 

byla zcela určitě Šílené zámky krále Ludvíka. Největší a zároveň poslední pořízená hra Zima 

mrtvých také slavila veliký úspěch. Celkově se dá říci, že nové tváře a nejen z řad prváků 

stále přibývají, už se nám nejednou stalo, že nebyl v herně dostatek židlí pro všechny (a to je 

jich tam 15!). 

Největším změnou je ale bezpochyby Warhammer club, který přinesl do našeho prostředí 

zcela nový a unikátní styl hraní, kde teprve poznáte, jak zrádné mohou být kostky. I zde se 

objevil nečekaný zájem a byla nutná koupě druhé hrací desky. Oba herní večery probíhají v 

přátelské a pohodové atmosféře, do B206 se chodíme jak bavit, tak relaxovat. 

 

Filmový klub 
Řešitel: Martina Dočárová, Jakub Oulický 

Autor: Jakub Oulický 

 

"Filmový klub Pod-O-Lee byl založen roku 2010 a v současnosti má na Facebooku celkem 

264 fanoušků. Pravidelná setkávání ve středu či čtvrtek ukazují obyvatelům koleje Podolí 

rozmanitost filmového světa. Tento semestr jsme nabídli nejen kultovní filmy jako komedii Drž 

hubu!, kde padl návštěvnický rekord semestru 25 lidí, ale i filmy hororové, mezi něž patří 

Carrie či Ptáci. Po delší době jsme také uvedli český film, kterým byl Saturnin. Klub byl aktivní 

i během prázdnin, kdy se uvedl speciál s filmy ze série Čelisti. Tento speciál byl i s 

občerstvením. 

 



 

 

 
 10 

 

Salsa 
Řešitel: Ondřej Barda, Jiří Malíček 

Autor: Ondřej Barda 

 

V letním semestru 2017 vznikl vedle dvou paralelních kurzů salsy ještě třetí, konkrétně kurzu 

středně pokročilých. Stejně jako minulý rok byly organizovány vedle těchto tří kurzů salsy i 

občasné kurzy tance bachata. Mezi instruktory přibyl Jakub Trejbal, který vedl začátečnický 

kurz salsy a který připravuje pravidelný kurz tance bachata. Na akci Prvák měla Salsa Pod-O-

Lee opět vystoupení, tentokrát techničtěji mnohem náročnější než minule a s vyšším 

nasazením vystupujících. V zimním semestru běží tradičně dva kurzy salsy. Mezi instruktory 

se přidala Žofie Odziomková. 

MEZI BLOKY 2017 
Řešitel: Vít Hořeňovský  

Spoluřešitelé: Stanislava Kočanová, Livia Salzerová 

Autor: Vít Hořeňovský 

 

Jedenáctý ročník festivalu Mezi Bloky pokračoval v duchu minulých ročníků a ukázal, že 

festival Mezi Bloky je právem jedna z největších studentských akcí v Praze. V letošním roce 

se nám povedlo ve spolupráci s partnerem akce vytvořit druhou scénu, kde se představili 

mladí nadějní zástupci elektronické scény. V tomto duchu bychom chtěli pokračovat i v letech 

následujících. Mimo to se nám povedlo pozvat na náš festival holandskou kapelu Playground 

Zer0, která celou akci zakončovala a stala se vůbec prvním zahraničním vystupujícím v 

historii festivalu. Po dobu akce panovalo příjemné jarní počasí, což nahrávalo bohatému 

doprovodnému programu, kde nechyběly například soutěže o věcné ceny našich partnerů, 

zorball a mnoho dalších aktivit. Do organizačního týmu jsme pro letošní rok přibrali mnoho 

nových tváří tak, abychom zachovali kontinuitu při předávání naších získaných zkušeností 

mladším studentům. Jen tak je možné zachovat kvalitu festivalu i pro příští léta. 
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Akce prvák 
Řešitel: Michaela Reicheltová 

Autor: Michaela Reicheltová 

 

Každoroční Akce prvák se tento rok konala ve středu 11.10.2016, tedy o týden dříve než v 

minulý rok, což se ukázalo jako efektivnější, protože se studenti ještě nestihli ve všem 

zorientovat a tak pro ně byly všechny informace ještě přínosnější. Tento rok bylo znát, že jsou 

koleje plně obsazené a že se nastěhovalo spoustu nových studentů, protože na akci přišlo 

přibližně 200 lidí a menza byla plně obsazena. Snažili jsme se navodit přátelskou atmosféru a 

osobní přístup, aby se studenti chtěli zapojit do chodu klubu a nebáli se zeptat, když mají 

nějaký problém. Organizaci zajistilo PR klubu za pomoci aktivních členů klubu Pod-O-Lee. 

Hlavní program byl prezentace informací o ČVUT, SÚZ, SU, koleji Podolí a klubu Pod-O-Lee 

včetně diskuse. Třešničkou na dortu bylo taneční vystoupení salsy, která předvedla, co se na 

lekcích naučili a nalákala tak další účastníky do kurzu, který provozuje klub Pod-O-Lee. Po 

této oficiální části se účastníci mohli občerstvit klobásou, malinovkou, nebo pivem a zároveň 

jít za správci služeb, kteří byli studentům k dispozici u stánků a poskytli podrobnější 

informace. Byla připravena i ukázku 3D tisku, představení hudebního festivalu MEZI BLOKY a 

další. Následně proběhla prohlídka kolejí, které se zúčastnilo přibližně 30 studentů. Prošli si 

koleje, ukázali užitečné místnosti a na závěr pokud správně odpověděli na otázky, získali 

odměnu v podobě propagačních předmětů. Přínos akce studentům ČVUT z Akce Prvák je 

zjednodušení začátku nové životní etapy, informování o provozu kolejí, službách SÚZ ČVUT a 

pravidlech ubytování, možnostech volnočasového vyžití, provozu menzy a o aktivitách SU 

ČVUT. 

Podolské Vánoce přicházejí 
Řešitel: Michaela Reicheltová, Lukáš Novotný 

Autor: Michaela Reicheltová 

 

Dne 13. 12. 2016 proběhla akce Podolské Vánoce Přicházejí. Naplnila svůj nejdůležitější cíl, 

který byl společně oslavit Vánoce a přispět tím k pohodové a rodinné atmosféře na kolejích 

Podolí. V prostoru před Menzou byly postaveny stánky ozdobené světýlky, kde si každý mohl 

vychutnat teplý nápoj, klobásu nebo perníček. Letos se vypilo 120l svařáku, snědlo necelých 
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20kg klobás a prodala kopa perníčků. Pro dotvoření vánoční atmosféry po celou dobu hrály 

koledy a vánoční písničky. Proběhla hlavní soutěž o nejlepší vánoční básničku. 

 

Pod-O-Lab 
Řešitel: David Kovanda, Ondřej Gróf, Jiří Pospíšilík 

Autor: Ondřej Gróf 

 

V druhé polovině roku 2017 se naplno rozjela příprava bastlící místnosti zvané Pod-O-Lab. 

Jedná se o dvě místnosti, ve kterých se připravuje jak prostředí pro 3D tisk, tak také pro 

síťařinu, pájení a podobně. Odstartování ostrého provozu se plánuje až příští rok, ale již teď 

máme ve výbavě výkonný stolní počítač, na kterém připravujeme modely s klubovou 

tématikou a členové klubu sem chodí řešit náročné školní projekty.  

Na konci roku 2017 jsme spustili projekt kvadrokoptéry, které propojuje lidi z různých fakult 

ČVUT, ale i ostatních vysokých škol. 

Těšíme se na rok 2018, který bude plný nových věcí u nás v Pod-O-Labu. 
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SLUŽBY 
 

Síť – Správce sítě 
Řešitel: Jiří Pospíšilík 

Autor: Jiří Pospíšilík 

 

V roce 2017 pokračovalo nasazení WiFi konektivity - započaté v předchozím roce (bloky F a 

C) - na bloky E a B. Konkrétně se jednalo o 25 ks. Ruckus R510 MIMO AP, které jsme 

začlenili do na našeho virtuální WiFi kontroléru. 

Pokrytí na buňkovém bloku (B) není zcela ideální (to mj. souvisí s vysokým počtem vlastních 

WiFi a zarušeným pasmém) a bude potřeba provést opětovné měření, změnu původního 

rozmístění a pravděpodobně navýšit počet přípojných bodů. Z toho důvodu jsme na další blok 

(D) nakoupili vyšší počet AP (v rozmístěníá na patra 3-2-3-2). 

Dále proběhla kompletní výměna baterií do UPS (všechny serverovny), které v minulých 

letech nebyly pravidelně kontrolovány. 

Důležitým krokem pro Podolskou síť bylo rozhodnutí o výměně centrálního prvku (aktuálně 

Cisco 4500), které svým stářím a výkonem nadále nevyhovuje naším potřebám. S tím souvisí 

navýšení uplink u na 10Gb rychlost (za spolupráce s VIC ČVUT). Tyto změny budou probíhat 

spolu s výměnou všech síťových prvků na blocích A a D – předpoklad nasazení počátek roku 

2018. 

Síť – Správce systémů 
Řešitel: Lukáš Kasič 

Autor: Lukáš Kasič 

 

Rok 2017 přinesl několik změn ohledně inovací. Nejdůležitější změnou je nahrazení systému 

DUSPS systémem Hydra. 

 

Hydra 

 

V prvním čtvrtletí se nám podařilo dokončit nový informační systém jménem Hydra, který 

úspěšně nahradil původní systém „DUSPS“ zavedený mezi lety 2005 a 2006. Uživatele 

nebylo potřeba znovu registrovat, proběhla jejich úspěšná migrace. 
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Hydra je systém postavený na bázi mikroslužeb (proto byl zvolen název Hydra, je to příšera 

s několika nezávislými hlavami). Mezi jednotlivé mikroslužby patří: 

• Identity Service 

o Evidence uživatelů, profily, role a oprávnění 
o Zároveň eviduje služby, odpustky, “aktivní služby”, a také bany. 

• Payments Service 

o Eviduje platby, ceníky a ceny služeb. 
o Tato mikroslužba by se měla časem přetransformovat do objednávkového 

systému. 
o Návrh služby počítá s rozšířením o několikrát vzpomínanou ideu “klubového 

kreditu”. 

• Network Service 

o Řeší počítačovou síť z hlediska uživatelů. 
o Eviduje zařízení uživatelů, logickou a fyzickou infrastrukturu sítě. 

• Cards Service 

o Eviduje čipové karty uživatelů, skupiny, čtečky karet a přístupové zóny. 
o Tato služba je propojená se systémem K4 a rozširuje její funkčnost. 

Výše uvedené komponenty tvoří backendovou část. Každá z těchto částí má svoje vlastní 

REST API a vlastní interní procesy (Celery nebo RQ). Služby mezi sebou komunikují dvěma 

způsoby, a to prostřednictvím REST API a zasíláním zpráv v společném AMQP Exchange 

(RabbitMQ). 

Celý tento komplex je spojený v jednom bodě, který sdružuje jednotlivé mikroslužby 

dohromady a poskytuje určitý business model. Zároveň na tomto místě je vybudované 

webové rozhraní pro přístup a ovládání celého systému. 

Koncem roku jsme dále zřídili testovací instance veškerých mikroslužeb a vytvořili nezávislou, 

oddělenou část Hydry, která slouží pro vývoj a testování. 

 

Hydra se bude nadále rozšiřovat, jelikož je její funkcionalita plně nesplňuje všechny potřeby 

klubu. Výzvami v roce 2018 bude implementace GDPR, vybudování mikroslužby pro správu 

e-mailů a e-mailových konferencí, vytvoření objednávkového procesu v platebním systému a 

redesign UX na straně frontendu.   
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Rozšíření mikrocloudu 

 

Tento rok jsme pokračovali v přesunu všech služeb do Microcloud nodů. Zrušili jsme tři staré 

fyzické servery virtualizací služeb. Koncem roku jsme rozšířili Microcloud na jeho plnou 

kapacitu, a to je 8 serverů. 

 

WiFi 

 

Spolu se spuštěním Hydry se do provozu dostala i klubová WiFi. Do té doby fungovala pouze 

v testovacím režimu a pouze na vyžádání. 

POD-O-GYM 
Řešitel: Jaroslav Krejza, Ota Tořínský 

Autor: Ota Tořínský 

 

Rok 2017 je již třináctým rokem fungování sportoviště v areálu kolejí. Provoz sportoviště pod 

jménem Pod-O-Gym zajišťují studenti z řad členů klubu Pod-O- Lee. Díky tomu je v areálu 

kolejí širší možnost sportovního vyžití a studentského života. V roce 2017 překonal počet 

aktivních uživatelů Pod-O- Gym hranici 400 osob. 

V průběhu roku došlo k menší obměně týmu, který se stará o chod Pod-O- Gymu. Do svého 

kolektivu jsme přijali nového správce boulderu, kterým se stal Lukáš Novotný; převzal tak 

boulder po Vojtěchu Štěpánovi, kterému tímto děkujeme za jeho čas a práci, kterou boulderu 

věnoval. 

Pro PR aktivity a informace o Pod-O- Gym slouží především naše webové stránky 

http://gym.pod.cvut.cz a FB stránka https://facebook.com/podogym,u které se nám podařilo 

přesáhnout hranici 450 sledujících lidí. Rovněž jsme spustili online rezervační systém na 

saunu, jednak kvůli rostoucí oblibě užívání sauny, a především pak kvůli lepší přehlednosti 

pro případné porušení pravidel. 

Velké oblibě se těšily již známé kurzy Fitboxu s Danou Jedličkovou a lekce Thai-boxu 

s Lumírem Koňaříkem a Janem Táborským. V průběhu roku měli členové klubu možnost také 

využít kurzy nové, mezi které patřila Zumba s Vojtěchem Sosnou, Tabata, kterou měla na 

starost Olga Rudíková a Maria Perepeliuk. Posledním novým kurzem byl kruhový trénink 

s Veronikou Jelínkovou a Karolínou Bolkovou. 
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Hudebna 
Řešitel: Vít Hořeňovský 

Autor: Vít Hořeňovský 

 

V roce 2017 bylo prioritou udržovat chod hudebny. Především tedy udržování kvalitního stavu 

nástrojů – nákup nových kabelů, strun apod. Nadále také pokračuje spolupráce s podnikem 

Ego čajbar na bloku A, kde jsme uspořádali dvě jam sessions (na obou těchto setkáních byly 

použity nástroje vypůjčené z hudebny), obě velice hojně navštěvované jak diváky, tak 

muzikanty. Dokonce jsme byli díky enormní návštěvnosti popřemýšlet o změně termínu na 

víkendy, což se také v případě první jam session v roce 2018 stalo. Také se během 

uplynulého roku tým hudebny rozrostl o novou tvář – zástupkyni správce Barboru Šourkovou. 

 

Kolejní skupinka 
Řešitel: Tomáš Vybíral, Marianna Gedrová, Lukáš Nižník, Ondřej Barda 

Autor: Marianna Gedrová 

 

V roce 2017 bylo největší výzvou výměna bývalých správců, jelikož se z koleje odstěhovali. 

Kolejní skupinka je o komunikaci s lidmi, se SÚZ a o zprostředkování zařízení pro členy Klubu 

Pod-O-Lee. Tedy o půjčování pípy, grilu, klíčů od místnosti jménem sudovna. Dále je to 

správa místností SÚZ, které využívají naši členové (fotbálek, stolní tenis, biliard, studovny, 

kolárna apod.). Proto je klíčové, aby kolejní skupinka měla dostatek aktivních správců. 

Během tohoto roku fungovala kolejní skupinka v utlumeném režimu. Noví správci nastoupili 

až během letních prázdnin, a i ty se v druhé půlce roku změnili. 

Pro zjednodušení práce nováčkům jsme vytvořili GoogleDoc na rezervaci grilu, sudovny a 

pípu. Dále jsme vytvořili e-mailovou konferenci pro správce grilu, sudovny a pípy a stanovili 

jsme jasná pravidla, podle kterých se lidé až překvapivě dobře řídí. 
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ZÁVĚR 
 

V roce 2017 Klub Pod-O-Lee pokračoval v pořádání zaběhnutých a oblíbených projektů. 

Ovšem členům představenstva je jasné, že musí stále přicházet s novými věcmi, aby vznikla 

motivace pro nové aktivní členy. Představenstvo pevně věří, že veškeré nápady, které vznikly 

během roku 2017 budou úspěšně realizovány v roce 2018. Věříme, že se nám podaří 

zrealizovat i projekty ve spolupráci s SUZ, kde se obměnilo vedení. 

Jak již bylo zmíněno, tak je nutné najít novou motivaci pro dobrovolníky, jelikož se Klub Pod-

O-Lee potýká v poslední době s nedostatkem dobrovolníků na akcích klubu. Skvělé věci se 

totiž jednoduše dělají se skvělými a ochotnými lidmi. A Klub Pod-O-Lee skvělé věci dělat 

chce! 

 

 

V Praze dne: 5.6.2018 

Představenstvo Klubu Pod-O-Lee 

 

Zpracovatel: Ondřej Gróf 


